



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

初中一及英中一通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

☞ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。

☞ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

☞ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。

☞ 上述賽事，歡迎 貴家長 蒞臨指導。

☞ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。

☞ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種 2011-2012 年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

4. 為豐富學生學習生活，增加藝術修養，本校接受教育暨青年局邀請，出席於二零一一年十一月廿三日假文化中心，為本校 初一 及 F.1 各班師生舉辦的“鑑賞國粹、細味戲曲”之活動。

集合時間地點：上午 9:20 在本校雨天操場前地集合，由班主任點名，並按指示乘坐本校安排的巴士前往文化中心。

進場 及 離場：文化中心專人帶領師生入座；結束時亦由上述人員帶領離開。

演出 時間：約一小時三十分鐘

交通 安排：學生由班導師帶領乘搭校方安排的巴士離開，回到學校才可解散。

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回 條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日 期：_____



4th November, 2011

Notice for JM1 and Form 1 Parents

Dear Parents/Guardians,

1. The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

2. For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.

3. New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

4. In response to an invitation by **Direcção dos Serviços de Educação e Juventude**, our J.M.1 and Form 1 students will attend a performance in Macao Cultural Centre on 23rd November, 2011 (Wednesday). The details are as follows:

Time and place of assembly: There will be a roll call by class teachers in the covered playground at 9:20a.m. Students will take buses arranged by the school to Macao Cultural Centre.

Entering and leaving the Hall: Staff of Macao Cultural Centre will lead students into or out of the Hall at the beginning and at the end of the Show.

Performance Time: 1hour and 30 minutes.

Transportation: Students will go back to school by bus with their class teachers. They will be dismissed upon arrival at school.

Thank you for your attention.

General Office

✂-----
(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

初中二及英中二通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

- ☒ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。
- ☒ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

- ☒ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。
- ☒ 上述賽事，歡迎 貴家長 蒞臨指導。
- ☒ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- ☒ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種 2011-2012 年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回 條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日 期：_____



4th November, 2011

Notice for JM2 and Form 2 Parents

Dear Parents/Guardians,

1. The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

2. For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.

3. New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

Thank you for your attention.

General Office

⌘-----

(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

初中三及英中三通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

- ☒ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。
- ☒ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

- ☒ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。
- ☒ 上述賽事，歡迎 貴家長 蒞臨指導。
- ☒ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- ☒ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種2011-2012年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

4. 為豐富學生學習生活，增加藝術修養，本校接受教育暨青年局邀請，讓初三、F3 各班師生出席於二零一一年十一月十七日假文化中心舉辦的「品味傳統，共賞中樂」音樂會。

集合時間地點：十一月十七日下午二時正於文化中心集合。(由班主任點名)

進場及離場：由文化中心專人帶領師生入座；結束時亦由上述人員帶領離開。

演出時間：約一小時三十分

交通安排：學生自行往返文化中心。(公共巴士有8號、12號及17號路線途經該處)

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回 條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日期：_____



粵華中學
 (鮑思高慈幼會)
 澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
 (Salesians of Don Bosco)
 18, Estrada da Vitoria
 MACAU

4th November, 2011

Notice for JM3 and Form 3 Parents

Dear Parents/Guardians,

1. The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

2. For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.

3. New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

4. In response to an invitation by the Direcção dos Serviços de Educação e Juventude, our J.M. 3 and F.3 students will attend a Concert on 17th November, 2011 (Thursday).The details are as follows:

Time and place of assembly: 2:00 p.m. in front of the Macao Cultural Centre and the class attendance will be checked by class teachers.

Entering and leaving the Concert Hall: Staff of the Macao Cultural Centre will lead students into or out of the Hall at the beginning and at the end of the concert.

Performance Time: 1 hour and 30 minutes .

Transportation: The school will not provide transportation for the students . Thus , they are advised to take public transportation (Bus Nos. 8, 12 or 17) to get to the Macao Cultural Centre.

Thank you for your attention.

General Office

✂-----

(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

高中一及英中四通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

- ✎ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。
- ✎ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

- ✎ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。
- ✎ 上述賽事，歡迎 貴家長蒞臨指導。
- ✎ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- ✎ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種 2011-2012 年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

4. 高一級及英中四學生因參加明愛園遊會工作，故 11 月 7 日(星期一)放假一天，其他班級照常上課。

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日期：_____



粵華中學
 (鮑思高慈幼會)
 澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
 (Salesians of Don Bosco)
 18, Estrada da Vitoria
 MACAU

4th November, 2011

Notice for SM1 and Form 4 Parents

Dear Parents/Guardians,

1. The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

2. For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.

3. New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

4. Students' of S.M(1) classes will be helping the Caristas Bazaar this week end. Therefore there will be no lessons for them on Monday, 7 Nov 2011. There will be lessons as usual for all other classes.

Thank you for your attention.

General Office

☞-----
 (Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

高中二通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

- ✎ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。
- ✎ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

- ✎ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。
- ✎ 上述賽事，歡迎 貴家長蒞臨指導。
- ✎ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- ✎ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種2011-2012年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回 條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日期：_____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

4th November, 2011

Notice for SM2 Parents

Dear Parents/Guardians,

- The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

- For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.
- New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

Thank you for your attention.

General Office

✂-----
(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

高中三及英中六通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

- ✎ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。
- ✎ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

- ✎ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。
- ✎ 上述賽事，歡迎 貴家長蒞臨指導。
- ✎ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- ✎ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種 2011-2012 年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

4. 附上 2011-2012 畢業班學生畢業標準，請家長查閱(見附件)

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回 條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日期：_____



粵華中學
 (鮑思高慈幼會)
 澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
 (Salesians of Don Bosco)
 18, Estrada da Vitoria
 MACAU

4th November, 2011

Notice for SM3 and Form 6 Parents

Dear Parents/Guardians,

1. The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

2. For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.

3. New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

4. Please find attached **Graduation Requirements for F.5,F.6&S.M.3 Students** (See Attachment)

Thank you for your attention.

General Office

✂-----

(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____



粵華中學
(鮑思高慈幼會)
澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
(Salesians of Don Bosco)
18, Estrada da Vitoria
MACAU

英中五通告

敬啟者：

1. 謹訂於二零一一年十一月十五日、十六日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行本校第六十一屆田徑運動大會。茲將有關事項簡告如下：

十一月十五日(星期二)

- ✎ 全體同學須於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場集合，參與本屆校運會活動，上午九時舉行開幕禮，全體同學均須穿著學校運動服。至十二時三十分，待校方宣布解散後，始可離場。參與開幕式工作的同學須提前於上午八時十分前，到達氹仔澳門運動場集合。
- ✎ 下午賽事由二時至五時卅分進行，全校學生均須按時出席。

十一月十六日(星期三)

- ✎ 是日上午賽事於九時正至中午舉行，隨後進行閉幕禮至下午一時，下午放假。全校學生均須於八時四十分前抵達運動場。
- ✎ 上述賽事，歡迎 貴家長 蒞臨指導。
- ✎ 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、mp3、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- ✎ 校方不建議同學在沒有大人陪同下，於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。

2. 為預防感染季節性流感，衛生局今年將繼續為本校學生免費接種 2011-2012 年冬季季節性流感疫苗。現向學生派發宣傳單張及“接種流感疫苗知情同意書”，煩請家長填寫“接種流感疫苗知情同意書”，於翌日將回條交回班主任，如同意接種者，須將“季節性流感疫苗個人接種記錄卡”(正本)一併交回班主任。

3. 學校已推出了新款校褸，以便學生們既能校服整齊，又能保暖。該款校褸已在本校文具部發售，請提早購買。學生上課時須穿著整齊校服、校褸，不能穿著其他雜色外套。

碼數	S	M	L	XL
售價	270	285	295	310

4. 附上 2011-2012 畢業班學生畢業標準，請家長查閱(見附件)

此致

貴家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處
二零一一年十一月四日

✂

回 條 (請填妥回條於翌日呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉相關事宜。此覆。

班別：_____

學號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

日期：_____



粵華中學
 (鮑思高慈幼會)
 澳門得勝馬路十八號
YUET WAH COLLEGE
 (Salesians of Don Bosco)
 18, Estrada da Vitoria
 MACAU

4th November, 2011

Notice for Form 5 Parents

Dear Parents/Guardians,

1. The school takes pleasure in informing you that the **61st Annual Sports Meet** will be held in the Macau Stadium in Taipa on 15th November (Tuesday) & 16th November (Wednesday).

15th November, 2011

All Students are to be present at the Macau Stadium in Taipa, twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The Opening Ceremony will start at 9:00a.m. Students taking part in the Opening Ceremony must assemble at the Macau Stadium at 8:10 a.m.. The morning events will finish at 12:30 p.m.. The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:30 p.m.. All Students are to be present.

16th November, 2011

The Day's Programme will start from 9:00 a.m.. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m. The Closing Ceremony will be finished at 1:00p.m.. There will be no school in the afternoon.

- ☒ All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.
- ☒ **Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, mp3, cards or magazines to the Sports Meet.**
- ☒ To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.

2. For the prevention of seasonal influenza, the Health Bureau of Macao will provide our students a free **2011-2012 winter seasonal influenza vaccination**. In the attachment please find the leaflet introducing the influenza vaccine and 'Influenza Vaccination Immunization Consent Form'. Please complete the form and return to the Class Master/Mistress on the following day. If your son/daughter is going to receive the vaccine, please hand in the original copy of the 'Seasonal influenza vaccine immunization record' to the Class Master/Mistress.

3. New school jackets are now available at the school stationer's. This jacket is designed for our students for winter days. Students must wear proper school uniform and school jackets when coming to school. They are not allowed to wear other jackets to school.

Size	S	M	L	XL
Price	270	285	295	310

4. Please find attached **Graduation Requirements for F.5,F.6&S.M.3 Students** (See Attachment)

Thank you for your attention.

General Office

✂-----

(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress on the day immediately after receiving this notice.)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 4th November,2011.

Form: _____

No. : _____

Student's Name : _____

Parent's Signature: _____

Date: _____